
Uddannelses- og Forskningsudvalget

Til: Uddannelses- og forskningsministeren

Dato: 4. november 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UFU alm. del

Spørgsmål 34
Vil ministeren oplyse, om erhvervsakademierne vil kunne øge optaget på professions-
bacheloruddannelser, der efterspørges af arbejdsmarkedet, hvis antallet af professions-
bacheloruddannelsespladser på erhvervsakademierne allerede udgør det af regeringen 
foreslåede maksimalt tilladte andel af det samlede antal uddannelsespladser på er-
hvervsakademierne jf. regeringsudspillet ”Forberedt på fremtiden VI: Professions- og 
erhvervsrettede videregående uddannelser til fremtiden” fra oktober 2024.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Katrine Robsøe (RV).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Katrine.Robsoe@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Katrine Robsøe
formand

1/1

Offentligt
UFU Alm.del - Spørgsmål 34

Uddannelses- og Forskningsudvalget 2024-25


